
        Fotografuję bo ; 

  

życie jest chwilą - jest to chwila dana nam na bycie tu i 

teraz. 

Zatrzymane chwile na fotografiach są świadectwem 

przemijania, 

umierania i narodzin. 

Magia fotografii polega na tym, że fotografia pozwala 

dłużej smakować 

te chwile. 
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